

大衛的帳幕事工 Tabernacle of David Ministries

<http://www.todmi.org/>

簡要介紹:

「大衛的帳幕事工」是由林大中牧師於1996年成立，致力於服事亞洲、台灣、北美各地教會，現今更擴張到歐洲、俄國、匈牙利等地的華人教會。林牧師12歲重生得救、受洗，30歲時領受聖靈的洗。個人復興後，蒙神呼召開始傳福音的職事，帶著聖靈的恩膏與能力，以敬拜、傳道和禱告服事主。他在1992年開始每年進入亞洲各地服事。1996年成立大衛的帳幕事工後，全職服事，憑著信心生活，依靠神的供應，在各地帶領佈道會，並與台灣更生團契同工，在台灣各地監獄佈道，醫病趕鬼，用神的大能和神蹟奇事印證所傳的道。林牧師對神的委身和愛，對失喪靈魂的急切負擔，及對神話語的獨特領受，常使接觸過他的人，生命被神觸摸，生命被更新改變。2020年初起至今全球多國疫情的延續，對他們事工影響甚大，除了先前有機會赴澳洲宣教之外，目前只能安排美國國內服事或網路直播錄影講道。在這樣動盪不安災難頻傳的時代，他們的事工因蒙神保守得以平安度過，更顯明他們是神的兒女，在這時代為神作美好的見證。在疫情過後，林大中牧師開始了緊湊的各國宣教工作，2024年已在台灣與馬來西亞舉辦了福音特會，許多人在特會中身受聖靈吸引。另外，預計今年還會有無數場特會舉辦於歐洲各國，感謝神大大重用林牧師，讓他將聖靈的火帶到各國，讓福音無邊界。

Brief Introduction:

"David's Tabernacle Ministries" was established by Pastor Lin Dazhong in 1996, dedicated to serving churches in Asia, Taiwan, and North America, now it has expanded to Chinese churches in Europe, Russia, Hungary and other places. Pastor Lin was born again and was baptized at the age of 12, and received the baptism of the Holy Spirit at the age of 30. After personal revival, he was called by God to begin the ministry of evangelism, with the anointing and power of the Holy Spirit, to serve the Lord with worship, preaching and prayer. He started serving all over Asia every year since 1992. After establishing David's Tabernacle Ministries in 1996, he served full-time, lived by faith, and depended on God's provision. He led evangelistic meetings in various places, worked with the Taiwan Rehabilitation Fellowship, preached in prisons all over Taiwan, healed the sick and cast out demons, and confirmed the preaching with the power of God. Pastor Lin's devotion and love to God, his urgent burden for lost souls, and his unique understanding of God's words have often touched the lives of those who have come in contact with him, and their lives renewed and changed. Since the beginning of 2020, the continuation of the pandemic in many countries around the world has had a great impact on their ministries. In the beginning he had the opportunity to go to Australia for missionary work, but currently they can only arrange for domestic service in the United States or live webcast video sermons. In such turbulent and disaster-prone times, their ministries was able to weather peacefully because of God's protection,

and it was even more evident that they were God's children, and they were good witnesses for God in this age. In 2022, may God open the door of their preaching, go to various places to bring the revival of Chinese churches, and serve the needs of the people for a long time. May God raise up a younger generation of Chinese people to participate in the missions of the last days and take over the great mission of the gospel. After the epidemic, Pastor Lin Dazhong began intensive missionary work in various countries. In 2024, he held gospel conferences in Taiwan and Malaysia. Many people were attracted by the Holy Spirit during the conferences. In addition, it is expected that countless conferences will be held in various countries in Europe this year. Thank God for using Pastor Lin in a great way, allowing him to bring the fire of the Holy Spirit to all countries, so that the gospel has no boundaries.

代禱事項：

1. 請為大衛的帳幕事工代禱，求上帝大能的手引導和祝福這一事工，首先為整個團隊禱告，賜給他們勇氣、智慧和力量，使他們能夠在不同的文化和環境中，忠實地傳揚祢的話語，讓他們在面對挑戰和困難時，能夠依靠祢的大能和恩典，繼續堅持宣教的使命。同時也為事工的財務和資源需求禱告，求神親自豐富的供應，使他們能夠獲得所需的資金、人力和物資，來支持他們的工作
2. 請為林牧師今年在世界各國的福音特會禱告，求上帝引導和祝福特會的每一個環節，首先為特會的籌備和組織團隊禱告，賜給他們智慧，使他們能夠有效地協調和安排所有的細節。也為林牧師

禱告，讓牧師所傳講的信息充滿真理和力量，能夠觸動和改變每一位聽眾的心。最後，為所有參加特會的人禱告，求神預備他們的心，讓他們能夠敞開心靈，接受祢所賜的信息和恩典。請為林大中牧師一家祝福禱告，求神恩待他們，在一切需要上經歷神的充足供應，並在神的愛中被造就。願神因著這個家庭的信心和事奉得著榮耀。

3. 請為林大中牧師在世界各地的宣教行程禱告，求神重新打開他傳道的門，祝福牧師路程平安、身體健康、靈魂興盛。願聖靈的同在大大彰顯，神蹟奇事隨著他，印證所傳的道。

Prayer Items:

1. Please pray for David's Tabernacle Ministry, asking for God's mighty hand to guide and bless this ministry. Pray first for the entire team, giving them the courage, wisdom, and strength to be able to work in different cultures and environments. Preach your word faithfully so that they can rely on your power and grace to continue their missionary mission when they face challenges and difficulties. At the same time, we also pray for the financial and resource needs of the ministry, asking God Himself to provide abundantly so that they can obtain the funds, manpower, and materials they need to support their work.
2. Please pray for Pastor Lin's gospel conferences in various countries around the world this year. Ask God to guide and bless every aspect of the conference. First of all, pray for the preparation and organization team of the conference, and give them

wisdom so that they can coordinate and arrange effectively. All the details. Also pray for Pastor Lin, so that the message preached by the pastor will be full of truth and power, and be able to touch and change the hearts of every listener. Finally, pray for all those attending the conference, asking God to prepare their hearts so that they can open their hearts to receive the message and grace You have given.

3. Please pray for Pastor Lin's mission trips around the world, asking God to reopen his preaching door and bless the pastor with a safe journey, good health, and a prosperous soul. May the presence of the Holy Spirit be greatly manifested, and signs and wonders follow him, confirming the preaching.